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Alexandru Petrescu: Domeniul comunicatiilor din România este într-o perioada de

pauza, sa nu spun de coma profunda

Administratia româneasca digitala este absenta, în momentul de fata, si sper ca acest itinerariu de la

Ministerul Comunicatiilor si Societatii Informationale spre nowhere sa capete ceva articulatie, fiindca nu ne

permitem aceasta perioada de pauza, ca sa nu o numesc coma profunda, a declarat, luni, fostul ministru al

Comunicatiilor Alexandru Petrescu, într-o conferinta de specialitate. 

"E bine ca se înfiinteaza ministere, se desfiinteaza... Ma simt cumva asa, cu un aer romantic, ca ultimul mohican.

N-as fi vrut sa se termine cu mine linia demnitarilor ministri ai Comunicatiilor, dar se pare ca asa a fost sa fie. Va

spun sincer, un gând launtric ma încearca si sper sa fiu eu cel care va deschide linia de noi ministri ai

Comunicatiilor si voi face tot ce este posibil ca acest lucru sa se întâmple. Cred ca e bine ca vorbim despre

transformare, pentru ca traim vremuri de transformari marete. Chiar astazi am vazut ca un ministru, care avea si

comunicatiile în portofoliu, al tarii care detine astazi Presedintia Consiliului Uniunii Europene, a preluat

conducerea Guvernului. Deci, la ei comunicatiile conteaza si sunt importante. Probabil ca, la noi, comunicatiile nu

mai sunt atât de importante, dar sper ca acest itinerariu de la Ministerul Comunicatiilor si Societatii Informationale

spre nowhere sa capete oarecum ceva articulatie, fiindca nu ne permitem aceasta perioada de pauza. Este o

perioada, din perspectiva comunicatiilor românesti si administratiei, de pauza, ca sa nu o numesc coma profunda.

Va pot spune ca administratia româneasca digitala este absenta, în momentul de fata", a spus Petrescu.

Acesta a adaugat ca România nu a trimis niciun reprezentant al Guvernului la Consiliul pe Telecomunicatii,

Transport, Energie (TTE), organizat la Bruxelles, la începutul lunii decembrie.

"Avem cinci saptamâni de când nu contam. Pe data de 3 decembrie a avut loc la Bruxelles Consiliul TTE pe

Telecomunicatii, Transport, Energie. Pe partea de telecomunicatii nu a existat niciun demnitar al Guvernului

României prezent, dar evident ca am avut un raport al comisarului Viery Breton, un om care a avut si are un

cuvânt greu de spus în spatiul digital european. Din pacate, noi nu am fost reprezentati ca sa aflam lucruri

importante ce tin de Strategia 5G. S-au enuntat concluziile pe 5G, s-au punctat auspiciile Connectivity. Noi

suntem, însa, putin Disconnected to this European Connectivity...", a mentionat fostul ministru.
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